

一次性使用内窥镜标本取物袋

DISPOSABLE ENDOSCOPIC SPECIMEN RETRIEVAL BAG



产品规格⁺

一次性使用内窥镜标本取物袋(以下简称取物袋)主要由支撑圈、外套管、外套管手柄、内套管手柄、纳物袋组成。根据支撑圈外形不同分为A型(椭圆形)、B型(圆形)两种型号;A型根据支撑圈的短轴分为80mm、100mm、130mm, B型根据支撑圈的直径分为40mm、60mm、80mm,共六种规格。

Specifications: Disposable endoscopic specimen retrieval bag (hereinafter referred to as the retrieval bag) is mainly composed of a supporting ring, an outer sleeve, an outer sleeve handle, an inner sleeve handle, and a collection bag. According to the shape of the supporting ring, they are divided into two types: A-type (ellipse) and B-type (circular); A-type is divided into 80mm, 100mm, 130mm according to the short axis of the supporting ring, and B-type is divided into 40mm, 60mm, 80mm, according to the diameter of the supporting ring.

表2 取物袋基本尺寸表 Bag size 单位 Unit:mm

型号规格 Model specifications	尺寸 (mm)				纳物袋容积 Connection bag (mL)
	D	L1	L2	L	
YTQWA-80	/	92	82	357	200±20
YTQWA-100	/	113	99		350±35
YTQWA-130	/	154	118		700±70
YTQWB-40	Φ40	/	/		40±4
YTQWB-60	Φ60	/	/		75±7
YTQWB-80	Φ80	/	/		200±20

产品描述⁺

结构组成: 1. 支撑圈 2. 外套管 3. 外套管手柄 4. 内套管手柄 5. 纳物袋

Product Description: 1. Supporting ring 2. Outer sleeve 3. Outer sleeve handle 4. Inner sleeve handle 5. Collection bag

适用范围⁺

适用于临床腔镜手术时取样本/异物用

Scope of application: Applicable to clinical endoscopic surgery sample / foreign body

产品特点⁺

- (1) 产品外观设计比较合理, 材料柔韧透明, 不易破损;
- (2) 视度良好, 便于术中操作;
- (3) 柔软的记忆钢丝张开装置可将收集袋袋口展开, 手术切除物置于收集袋中一次性取出;
- (4) 所有使用的该产品均未出现器械相关并发症;
- (5) 防止肿瘤种植和组织液渗透引起的炎症;
- (6) 柔软的张开环自动打开收集袋口;
- (7) 操作简单, 省时省力。

Product features:

- (1) The product appearance design is reasonable, the material is flexible and transparent, and it is not easy to damage;
- (2) Good visibility for ease of intraoperative operation;
- (3) The flexible memory wire opening device can unfold the collection bag mouth, and the surgical resection is placed in the collection bag for a one-time removal;
- (4) No device-related complications occurred in all the products used;
- (5) Prevent inflammation caused by tumor growth and tissue fluid penetration;
- (6) The soft opening ring automatically opens the collection bag mouth;
- (7) The operation is simple, saving time and effort.